
PETITIE aan college en raad van de gemeente Wormerland 

NEEMT U DE BEWONERS NOG SERIEUS ?? 

Aan de leden van de raad en van het college van Burgemeester en 

Wethouders,  i.c. aan de voorzitter van de raad van de gemeente 

Wormerland. 

 

Wij,  inwoners van Neck en Wijdewormer, constateren dat er 

plannen worden gemaakt om de sportvelden in Neck te renoveren 

en vervolgens te privatiseren.  

Op basis van de bij ons bekende plannen en de financiële overzichten 

maken wij ons niet alleen zorgen om het op termijn voortbestaan 

van onze sportverenigingen. We maken ons ook zorgen over de 

belangrijke bijkomende problematiek van het op orde brengen en 

houden van onze nog steeds groene leefomgeving in Neck. 

Wij voelen ons door u niet serieus genomen, aangezien onze vragen 

niet worden beantwoord. 

Wij verzoeken daarom  het volgende:  

• met ingang van april 2012 met minimaal één afgevaardigde deel 

te kunnen gaan nemen aan bespreking van de plannen van de 

renovatie van de sportvelden 

•  binnen twee weken antwoord te krijgen op onze vragen, 

gesteld in diverse brieven. 

 

Wormerland , 19 maart 2012 
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